
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 31. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 659
Vil ministeren redegøre for, hvordan Københavns Kommunes nylige beslutning om at 
sænke hastigheden på de fleste kommunale veje (fra 50 km/t til hhv. 30 og 40 km/t) vil 
påvirke hhv.:
a) antallet af daglige lastbilkørsler til og fra Lynetteholmen,
b) samme lastbiltrafiks effekt på trængslen på de berørte strækninger (f.eks. opgjort som 
gennemsnitligt forventet nedsat rejsetid på udvalgte strækninger inden for det tidsrum, 
hvor lastbilerne har godkendelse til at køre), og
c) mængden af sundhedsskadelige emissioner fra lastbilkørslen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Torsten Gejl (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Gejl@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Mogens Jensen
formand
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